

Dear Parents and Guardians,

I'm sure you have heard of the state of emergency happening in Australia. Australia's deadly fires have been fuelled by a combination of extreme heat, prolonged drought and strong winds. The country is in the grip of a heatwave, with record-breaking temperatures over the last three months.

Je suis certain que tu a entendue l'état d'urgence dans Australie. Les feux dangereux d'Australie sans carburant par une combinaison de chasseur extrême, sécheresse prolongée et vents fort. Le continent est dans le tenir d'une vague de chaleur, avec température qui bat de toutes les records au-dessus les dernier trois mois.

All of the students in Mademoiselle Loewen's 5-6 class have decided to start a fundraiser for Findabed and Wildlife Victoria NGO's. We have chosen these NGOs because, instead of just helping animals or the population of Australia, we have chosen the NGOs that try to help both animals and humans in all of Australia. We preferred to give money to these NGOs because all of the students did research for lots of NGOs that are helping the Australian bush fires, and we have chosen the two that seemed to suit us (and Australia) the best. Wildlife Victoria and findabed.

Toutes les étudiants de Mademoiselle Loewen 5-6ème année a décidé de commencer une collecter des fonds pour Findabed et Wildlife Victoria NGO's. Ont a choisit ses NGOs parce-que, au lieux de juste aider les animaux oux juste le population de Australie, ont a choisit les NGOs qui essaya aider les animaux et les humains dans tous d'Australie. Ont préféré de donner la monnaie à ses deux NGOs parce-que tous les étudiants ont fait de la recherche pour quelque NGOs qui aide avec les feux d'Australie, et ont a choisi les deux qui adapt nous (et Australie) le plus. Wildlife Victoria et Findabed.

Findabed was started when a woman named Erin Riley from Razorback, tweeted out that her paddocks were open for any stranded animals that needed a home. Then it turned into an NGO.

Findabed était commencé par une fille qui s'appelle Erin Riley de Razorback, a tweet que " my paddocks are open for any stranded animals that needs a home." Apres sa le tweet a turner a une NGO.

Wildlife Victoria's vision is a community that understands, values, and cares about Australian wildlife. Their mission is to help and protect wildlife through their rescue, education, and advocacy activities. They respond to community reports of distressed wildlife and facilitate the care needed. They promote community knowledge and care of wildlife and advocate for the protection and welfare of wildlife.

Wildlife Victoria's vision est une communauté qui comprend, les valeurs, et se concernée a propos l'Australie Wildlife. Leur mission est d'aider et protéger les animaux pendant leur secourir,

education, et activités promotion. Ils répondre aux rapport d'animaux désarroi et faciliter le concerne ils besoin. Ils promote le connaissance communautaire et concerner d'animaux et promotions pour le protection et bien-être d'animaux.

Our goal is to reach 1000\$ in donations. We will be keeping track on a diagram of how much each class has raised in donations. The class with the most donations will get a hot chocolate party. If each student would give at least two dollars would be amazing, but you are free to donate as much or as little as you would like to.

Notre but est d'arriver à 1000\$ dans les donations. Ont vais suivre sûre une diagramme de combien chaque class a a surélever dans les donations. Le class avec le plus donations va avoir une fête de chocolate chaude. Si chaque étudiant peut donner aux moin deux dollars va être incroyable, mais tu est gratuit a donner aussi grand oux aussi petit que tu veux.

Thank-you for your donations!

Merci pour tes donations!

Sincerely,
Mademoiselle Loewen's class